

NBD terus mengintegrasikan pembangunan kemahiran



MENTERI Hal Ehwal Dalam Negeri, Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Seri Kerna Dato Seri Setia (Dr.) Haji Awang Abu Bakar bin Haji Apong ketika berucap pada Persidangan Buruh Antarabangsa ke-108 (ILO) di Geneva, Switzerland (kiri), Sementara gambar kanan, Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Seri Kerna Dato Seri Setia (Dr.) Haji Awang Abu Bakar (dua, kanan) bersama delegasi termasuk Ahli Majlis Mesyuarat Negara, Yang Berhormat Fdr Ar. Dayang Siti Rozaimeryanti binti Dato Seri Laila Jasa Awang Haji Abdul Rahman (kanan) ketika menghadiri persidangan tersebut.

Dari muka 1

Pada persidangan tersebut, Yang Berhormat Menteri Hal Ehwal Dalam Negeri juga mengongsikan kenyataan pleno.

Yang Berhormat menyampaikan ucapan tahniah kepada ILO di atas Sambutan Ulang Tahunnya yang ke-100 dan menggariskan karya Suruhanjaya Global ILO mengenai Masa Depan Kerja dan Laporan mengenai "Kerja untuk Masa Depan yang Cerah".

Menurut Yang Berhormat, laporan Suruhanjaya Global yang secara khusus menyeru tindakan tegas dalam jangka masa depan di mana kemajuan teknologi dan penghijauan rantaian bekalan dalam ekonomi akan menyaksikan ketidakpadanan antara kemahiran

sekarang dengan pekerjaan yang diperlukan akan datang.

Yang Berhormat juga mengongsikan bahawa pembelajaran sepanjang hayat dan peningkatan kemahiran dan kemahiran semula jadi merupakan teras Wawasan Brunei 2035 dan kemajuan juga telah dibuat dalam mengintegrasikan pembangunan kemahiran ke tadbir urus.

Jelas Yang Berhormat, institusi pendidikan dan latihan kebangsaan Negara Brunei Darussalam pada hari ini secara aktif terlibat dengan pemiajanan untuk membina kurikulum yang memenuhi tuntutan masa depan industri, negara juga menyesuaikan sukatan melalui Pusat Pembangunan Kapasiti (PKK) untuk

memastikan para pencari kerja berkebolehasaran dan berkemahiran, negara berusaha untuk menghubungkan lepasan graduan ke dunia pekerjaan melalui JobCentre Brunei dan Program Perintis i-Ready.

Dengan itu, kata Yang Berhormat, negara terus memantapkan kesinambungan pekerjaan yang saksama dan mampan, yang mementingkan penglibatan penting antara pengubal dasar dan sektor swasta dalam menghasilkan strategi yang pelbagai, kukuh dan bermaklumat.

Terdahulu, Yang Berhormat Menteri Hal Ehwal Dalam Negeri telah menghadiri Mesyuarat Minum Pagi bersama

Siaran Akhbar dan Foto : Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri

Menteri-Menteri Buruh ASEAN yang dihoskan oleh Menteri Buruh Kerajaan Thailand di Presiden Wilson Hotel, Geneva.

Antara yang menyertai delegasi Negara Brunei Darussalam ialah Ahli Majlis Mesyuarat Negara, Yang Berhormat Fdr Ar. Dayang Siti Rozaimeryanti binti Dato Seri Laila Jasa Awang Haji Abdul Rahman; Wakil Tetap Negara Brunei Darussalam ke Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu di Geneva, Konfederasi Swiss, Puan Yang Terutama Dayang Hajah Masurai binti Haji Masri;

Setiausaha Tetap (Keselamatan, Kesejahteraan dan Undang-Undang), Kementerian Dalam Negeri Awang Mohd. Amir Hairil bin Haji Mahmud; Pemangku Pesuruhjaya Buruh, Awang Muhammad Saufi bin Haji Ibrahim; Ahli Majlis Perancang Tenaga Kerja, Nurliyana Fatim Arifin dan Pegawai-pegawai Kanan Kerajaan dari Perwakilan Tetap Negara Brunei Darussalam Bangsa-Bersatu di Geneva dan Jabatan Buruh.

Negara Brunei Darussalam telah menjadi negara anggota ILO sejak Januari 2007.

Dua belia hadiri Mesyuarat Pemimpin Belia ASEAN di Bangkok



SETIAUSAHA Tetap (Pentadbiran, Kewangan dan Estet), Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan (KKBS), Pengiran Mohammad Amirrizal bin Pengiran Haji Mahmud (tengah) dan Timbalan Setiausaha Tetap (Kebudayaan dan Kesukanan), KKBS, Kolonel (B) Pengiran Haji Maiddin bin Pengiran Haji Said (dua, kanan) ketika mengucapkan selamat belayar kepada dua belia negara yang akan menghadiri Mesyuarat Pemimpin Belia ASEAN 2019 di Bangkok.

BANDAR SERI BEGAWAN, Khamis, 20 Jun. - Awang Haji Abdul Mateen Bolkini bin Haji Ahmad dari Majlis Belia Brunei dan Dayang Siti Julaiha binti Puasa dari Universiti Sultan Sharif Ali (UNISSA) berlepas ke Bangkok Thailand bagi menghadiri

Mesyuarat Pemimpin Belia ASEAN 2019 bermula hari ini hingga 24 Jun 2019.

Hadir di Lapangan Terbang Antarabangsa Brunei bagi mengucapkan selamat belayar Setiausaha Tetap (Pentadbiran, Kewangan dan Estet),

Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan, Pengiran Mohammad Amirrizal bin Pengiran Haji Mahmud.

Turut hadir Timbalan Setiausaha Tetap (Kebudayaan dan Kesukanan), Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan,

Berita dan Foto : Rohani Haji Abdul Hamid

Kolonel (B) Pengiran Haji Maiddin bin Pengiran Haji Said.

Mesyuarat Pemimpin Belia ASEAN 2019 yang berlangsung selama lima hari untuk Interaksi dengan Pemimpin ASEAN yang akan berlangsung bersempena Sidang Kemuncak ASEAN Submit 2019 Ke-34 di Bangkok, Thailand.

Pemimpin Belia ASEAN akan berfungsi sebagai platform bagi Pemimpin Belia ASEAN untuk berkongsi dan bertukar pendapat mengenai isu-isu penting yang berkaitan dengan komuniti, masyarakat dan negara mereka serta memastikan kesedaran mengenai kerjasama dalam pembangunan belia.

Forum ini bertujuan juga untuk meningkatkan dan mempromosikan pemahaman perbezaan budaya di kalangan Pemimpin Belia ASEAN yang akhirnya akan membawa kepada perkongsian yang kuat dan berterusan. Aktiviti forum termasuk mesyuarat persediaan (kuliah dan perbincangan) yang hubung kait dengan Belia dengan pemimpin

ASEAN di mana penyertaan belia ASEAN akan dibentangkan.

Objektif forum ini adalah untuk menyediakan satu platform bagi para pemimpin belia ASEAN untuk membincangkan dan bertukar pandangan tentang isu-isu yang berkaitan dengan pembangunan belia.

Forum ini bertujuan untuk menggalakkan pemimpin belia untuk mempromosikan perkongsian untuk kelestarian. Di samping itu, ia juga menggalakkan persefahaman bersama di kalangan Pemuda ASEAN mengenai kepercayaan budaya dan serantau yang membawa kepada keharmonian yang kuat dan memberi peluang kepada Pemimpin Pemuda untuk berinteraksi dengan Pemimpin ASEAN.

Semasa program ini, para peserta akan menghadiri majlis perasmian, bengkel untuk mempersiapkan Penyataan Belia ASEAN, sesi persediaan (kuliah dan perbincangan) untuk pemimpin belia, antara muka pemuda dengan pemimpin ASEAN dan lawatan belajar.